



Boks 23, 4368 Varhaug
Org. no.: 970179275
T: 51 43 04 01
vil.no

REFERAT

Dato:

25.06.25

Agenda:

Styremøte

Møteleder:

Petter Dubland

Referent:

Veronica Varhaug

Tid:

19.30

Sted:

JSA

Medvirkende:

Solfrid Kydland, Oddgeir Kverme, Morten
Mersland, Andrzej Druzgala

Fraværende:

Annika Tjensvoll

38/25 Godkjenning av innkalling og saksliste

Ok

39/25 Gjennomgang av siste referat

Ok

40/25 Økonomi

Fakturering turnering i rubic – hvordan? Veronica får ansvar for dette, lister kommer fra Petter. Egenandeler skal ut først, reisen kommer etterpå.

Fakturering lisen i rubic – hvordan? Petter og Veronica ser på dette, slik at dette blir fakturert.

Vi ønsker egen konto for inntekt og utgifter i forhold til turneringer

41/25 Status i lagene

God stemning i lag, godt å kunne stille spørsmål mm.

Veronica sender lister på mail til alle lag slik at listene kan gjennomgås.

42/25 Status JTR-Cup

488 lag er påmeldt, mulig det er gjort noen justeringer etter i dag 25.06.25. Pr dagsdato er det stengt for guttelag, vi ønsker flere jentelag. Påmeldingsfrist er 30.06.25.



Dommere: 25 påmeldt til nå. Sms er sendt til alle som deltok i fjor.

Kampoppsett settes opp i løp av neste uke. Morten og Jarle.

Vi må ut til lag å få folk til å gå dugnad/dømming. Foreldre til og med J/G14 må foreldre og spillere stille til dugnad. Fra og med J/G 16 må spillere stille selv.

Vi sender ut info til de lagene vi har ansvar for (i styre). Minimum 9 foreldre pr lag.

43/25 Jentefotballen

J13 til og med damelaget finner tid til møte.

44/25 Evaluering Tine fotballskole

Eget skriv på dette

45/25 Branninstruks

Alle må kvitere ut av alle som oppholder seg på anlegget. En video må ses. VIL – diverse – branninstruks

46/25 Inndeling i fotballstyret iht org.planen

Veronica send hvem som er hva i styre til Sigrid. Hvert medlem må sette seg inn i oppgaven sin (org.plan)

47/25 Treningsleir herre A

Fotballstyret dekker 500kr pr pers.

48/25 Diverse

- Påmeldinger/fakturering må komme via hovedstyret
- Trenersamling 27.juni
- Kunstgress K1
2 møter er gjennomført 1 møte gjenstår. Ta en vurdering på om det er gummi eller organisk. Grunnarbeidet må sjekkes, Sven og noen sjekker dette.
- Utvask av onsdagskiosk og fotballkiosken – hvem tar dette?
- Grasrot trener kurs
- Søknad turnering må gjøres noe med
- Fotballer til G16
- Opplæring for søking av turnering

